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Klasa: 021-05/13-01/07 
 

I Z V A D A K 

iz zapisnika 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Biograda na Moru održane dana 3. rujna 2013. godine 
u Gradskoj  vijećnici  Grada Biograda na Moru, Trg kralja Tomislava 5 s početkom u 18,30 sati. 

 Prema prozivniku utvrđeno je da je sjednici  nazočno svih 14 vijećnika. 
           IZOSTANAK OPRAVDAO: Andrej Marinović. 

Sjednici su nazočni: Ivan Knez gradonačelnik, Suzana Horvat Kolanović – Jedinstveni upravni 
odjel, Ivo Stopfer, voditelj Odsjeka za gospodarstvo i financije,Tonči Šangulin županijski vijećnik,  
predstavnici medija: Radio BnM (Branka Pelicarić), Biogradski glasnik (Stjepan Mišulić) , Zadarski 
list (Velimir Brkić), Jelica Farkaš. 

Sjednicom predsjedava Melanija Ražov Radas, dr.med. predsjednica Gradskog vijeća. 
Zapisnik vodi Ana Nimac administrativna tajnica. 
Verifikacija zapisnika sa 3 sjednice usvojena bez primjedbi. 

 
DNEVNI    RED: 

1. Aktualni sat. 
2. Izvješće o obavljenoj reviziji učinkovitosti napalate prihoda u jedinicama lokalne i područne 

(regionalne) samouprave u Zadarskoj županiji. 
3. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Biograda na Moru za 2012. godinu. 
4. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Plana financijskog i operativnog restrukturiranja Hotel Biograd 

d.o.o. u postupku predstečajne nagodbe. 
5. Prijedlog odluke o zaduživanju Grada Biograda na Moru. 
6. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju kriterija za ostvarivanje prava na subvenciju 

troškova boravka djece u Dječjem vrtiću "Biograd".  
7. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića 

"Biograd" od roditelja-korisnika usluga. 
8. Prijedlog odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja za prodaju građevinskog zemljišta oznake P4 

u Industrijskoj zoni Biograd na Moru. 
 
       Predloženi Dnevni red jednoglasno usvojen. 
AD/1. 
       ODRŽAN JE AKTUALNI SAT 
       Potpredsjednica Slavica Jeličić: 
Vezano za organizaciju manifestacije Harley - Davidson u Biogradu 2014.godinu. 
20. lipnja ove godine raspisan je natječaj za odabir agencije za suorganizaciju navedene manifestacije, 
prema kojem se grad obvezuje osigurati uz ostalo i lokacije (3) za prodaju hrane i pića. Agencija bi 
Gradu uplatila (početna cijena) 500.000 kn u tri rate. 
-Nakon toga Grad Biograd kao javni naručitelj 20. kolovoza ove godine objavljuje Zahtjev za 
prikupljanje ponuda za pružanje usluga organizacije te iste manifestacije, a rok za dostavu ponuda je 
05. rujna (preksutra). Procjenjena vrijednost nabave je 200.000 eura, koju bi Grad platio u pet rata. 
- U Zadarskom listu od 25. rujna prošle godine gospodin dogradonačelnik dao je izjavu“Prvotne  
procjene govore kako će novi projekti Harley Davidsona koštati oko 300.000 Eura ili 2.000.000 mil 
kuna. U opće poznatoj recesiji koja traje nephodno nam je sufinanciranje i Biogradskih ugostitelja“. 
Zamolila bih Vas da mi malo pojasnite ovo sve, a najviše da mi odgovorite da li je u ovim recesijskim 
vremenima (kada je proračun grada u tolikom minusu) ovakva manifestacija neophodna i nužna. Po 
prijašnjim iskustvima koliko bi to opterećenje Grada bilo u konačnici jer nismo baš navikli da se išta 
pokriva sponzorstvima. Nisam protiv ove manifestacije jer ono što smo tada doživjeli je neponovljivo. 
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     Gradonačelnik: Teško pitanje, da pojasnimo. Prvi natječaj je bio za suorganizaciju, taj tko 
organizira mora i on imati svoju dobit. Na taj natječaj se javila samo jedna agencija, donesena je 
odluka o izboru, ali nije potpisan Ugovor i nije 500 tisuća kn nego milijun kn. 
        (Potpredsjednica Gradskog vijeća Slavica Jeličić, pardon nisam rekla da je to početna cijena) išli 
smo dalje u natječaj, dalje još nije sigurno oće li Harley Davidson biti u Biogradu, to ovisi o milijun 
stvari, raspisali smo natječaj, to ne znači (raspisali smo mi  natječaj i za groblje i za teniska igrališta na 
torovima, pa smo od toga odustali, tako da nije nikad kasno, da vidim da oporba to baš ne podržava, 
pa nećemo ni mi gurati glavu u pijesak, možemo mi od toga odustati kad hoćemo, nismo mi ništa 
potpisali ovo je samo ispitivanje tržišta. U svakom slučaju sama manifestacija ako ovih 1,5 mil. kn, 
....grad je iz svog proračuna spreman izdvojiti drugih milijun kn, 500 tisuća kn ugostitelji ukoliko ne 
budu potpisani svi ti ugovori i ako se ne zatvori ta financijska konstrukcija nećemo ići u  Harley 
Davidson od toga grad Biograd ima najmanje koristi kao gradska institucija, međutim od toga imaju 
koristi hotelske kuće, ugostitelji, restorani itd. ja kao gradonačelnik prije 3 godine kad je to bilo nisam  
zadovoljan s prlivom sredstava, jer od tih sredstava za pirliv Grad to je porez na alkoholna pića, to su 
sredstva koja trebaju biti uplaćena na proračun Grada Biograda na Moru nisu uplaćena ispalo je da se 
popilo 5 piva i 18 viskija, sad se nadam uz pomoć ministra Linića, čak smo bili s njim u kontaktu da 
će poslati inspektore, tako da se taj dio poreza barem 200 – 300 tisuća kn  slije u proračun, tako da to 
Grad Biograd košta cca 800 kn. Ponavljam  ništa nije dogovoreno, ništa nije potpisano hoće li biti, 
možda će biti, možda neće biti o tome će odlučiti Gradsko vijeće ako se i dogovori ta cijela priča, mi 
tu stavku nismo predvidili u Proračunu ako se dogovori, ići će mo u Rebalans, a onda tek možemo ići 
na potpisivanje ugovora. Eto toliko. 
 Predsjednica Gradskog vijeća Hvala gradonačelniku. 
            Na pitanje predsjednice Gradskog vijeća da li je potpredsjednica Slavica Jeličić 
 zadovoljna s odgovorom, ista je odgovorila DA. 
           2. Koliko sam vidjela ovaj proračun za izvršenje u stavci planiranih sredstava bilo je planirano 
320 tisuća kn za studente, nije isplaćena niti jedna jedina lipa, a to su tako mala sredstva da me živo 
zanima zašto nije isplaćeno,  druga stvar koja me zanima da li će se i ove godine ići na raspisivanje 
natječaja i svjesno stvarati trošak studentima i njihovim roditeljima i da li će i dalje biti upitno 
ispunjavanje obveze sa strane grada. 
        Gradonačelnik: Kad se steknu uvijeti. 
         Vijećnica Mira Ražnjević: U 2012. godini iz Proračuna je potrošen iznos od 2.583.727,03 kn za 
intelektualne i osobne usluge (račun 3237 i iznos od 1.400.824 kn za ostale usluge račun 3239) Molim 
gradonačelnika da za navedene proračunske stavke odgovori pismeno kome je novac isplaćen, u kom 
iznosu i za koje usluge. 
         Vijećnik: Ivan Sambunjak: 1/. Pitanje je za gradonačelnika: Zanima me gdje je 
dogradonačelnik, zanima me zašto nije došao i zašto nije prisegnuo. Ovo je 4. sjednica Gradskog 
vijeća, smatram da to nije primjereno, na neki način degradacija Gradskog vijeća, pa evo prenesite mu 
poruku da dođe, jer u Statutu i Poslovniku piše da i dogradonačelnik polaže prisegu i morao bi 
prisustvovati  sjednicama Gradskog vijeća. 
          2/. Hoće li se se na uštrb intelektualnih usluga i reprezentacije povećati socijalna davanja od 
predviđenih 150.000,00 kuna. 
         - Putovanja gradonačelnika i djelatnika  gradske uprave gdje se putovalo – molim da mi se 
odgovori pismeno. 
 
           3/. Da li se planiraju sredstva za  završetak radova na gradskoj knjižnici? 
          Gradonačelnik: Što se tiče dogradonačelnika on je danas trebao biti na sjednici, međutim iz 
zdravstvenih razloga (problem sa nogom) , svjestan je on toga. 
          2.Grad Biograd troši na putovanja i reprezentaciju, samo da pojasnim što to znači reprezentacija. 
Evo sami ste rekli KUD-ovi gosti koji dođu na 2 dana odraditi neke predstave znači plate sebi autobus, 
poslije se smještaju u kamp Dominik.  Grad je dužan barem jedan ručak, to nije 5 ljudi, dođe blizu 100 
ljudi to je prvo, a drugo ono što  pokušavam sa šefom Odsjeka za proračun i financije rješiti, o tom 
sam razgovarao s revizijom  kako rješiti same te troškove koji nisu nastali samo zbog toga što je 
gradonačelnik nekog počastio nego se radi o tome da su to ljudi koji su došli kroz neki program. Mi 
smo htjeli da se taj dio reprezentacije odvoji da se stavi stavka u proračun – to su novci od Europskih 
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fondova i oni se posebno troše i u tim razgovorima sa revizijom da se to odvoji jer oni jednostavno 
guraju u reprezentaciju – radimo na tome i nadam se da će mo naći rješenje. 
           Što se tiče socijale morate znati da u Hrvatskoj državi postoje insitucije. Hrvatska država je 
najcentraliziranija država Europe, svi novci putuju prema Zagrebu državnoj riznici- ta država ta 
riznica ima Crveni križ, Caritas, Centar za socijalnu skrb i Grad Biograd nije socijalna ustanova nego 
kao i svaka druga firma mora se ponašati sukladno k tomu. Što se tiče te socijale Grad Biograd na 
Moru puno ulaže, prije svega to je Vrtić, podsjetimo se da ekonomska cijena  dođe 2.200,00 kuna po 
jednom djetetu, a plaća se 700,00 kn po djetetu. Sad su se standardi povećali morat će mo odvojiti više 
sredstava, do sad je standard bio 10 djece a sada je standard 6 djece, tako da ćemo morati zaposliti još 
djelatnika. 
      
AD/2 
         U raspravi su učestvovali: 
         Vijećnica Mira Ražnjević: Što se tiče zastare ona je rezultat rada Jedinstvenog upravnog odjela 
i ona ne ovisi o gradonačelniku, to  može vas opravdati, ako je nastalo u predhodnim mandatima, ali 
ne može opravdati Jedinstveni upravni odjel i njihovu nemarnost. 
        Vijećnik Ivan Babara: Predložio je da se po uzoru na ministra Linića objavi lista gradskih 
dužnika. 
         Gradonačelnik  podržava inicijativu vijećnika Ivana Babare. 
          Potpredsjednica Gradskog vijeća Slavica Jeličić: Pokazatelj  revizije govori da se proračun 
punio umanjeno za 34% u odnosu na predhodnu godinu i to je činjenica koja stoji, međutim jedna 
stvar me posebno zainteresirala koju je revizija naglasila, a to je da je trebalo napraviti sustav 
potraživanja, odnosno ovo što je gradonačelnik rekao staviti ta potraživanja u jednu grupu, mislim da 
je to već napravljeno ,  međutim  da li se nešto radi po pitanju osoba koje će obavljati kontrolu naplate 
potraživanja na što je revizija ukazala kao jedan od problema. 
        Gradsko vijeće prima na znanje Izvješće o obavljenoj reviziji učinkovitosti naplate prihoda u 
jedinicama lokalne i područne (regionalne) samouprave u Zadarskoj županiji. 
 
AD/3. 
        U raspravi su učestvovali: Potpredsjednica Gradskog vijeća Slavica Jeličić, vijećnica Mira 
Ražnjević i vijećnik Ivan Sambunjak, postavljali pitanje troškova reprezentacije i intelektualnih 
usluga. 
       Vijećnica Mira Ražnjević : Što se tiče odvjetničkih usluga , trebalo bi koristiti pravnike koji rade 
u Gradskoj upravi, a istovremeno potražiti  jeftinije  odvjetnike za sudske sporove. 
       Gradsko vijeće sa 10 glasova „ZA“ 3 „PROTIV“ 1 „SUZDRŽAN“donosi Godišnji izvještaj o 
izvršenju Proračuna Grada Biograda na Moru za 2012. godinu. 
 
AD/4. 
       Gradsko vijeće sa 10 glasova „ZA“ 4 „SUZDRŽANO“ donosi Zaključak o prihvaćanju Plana 
financijskog i operativnog restrukturiranja Hotel Biograd d.o.o. u postupku predstečajne nagodbe. 
 
AD/5.  
    Gradsko vijeće sa 9 glasova „ZA“ 3 „PROTIV“ 2 „SUZDRŽANO“ donosi Odluku o zaduživanju 
Grada Biograda na Moru. 
 
AD/6. 
   Gradsko vijeće sa 13 glasova „ZA“ 1 „SUZDRŽAN“ donosi Odluku o izmjeni Odluke o 
utvrđivanju kriterija za ostvarivanje prava na subvenciju troškova boravka djece u Dječjem vrtiću 
"Biograd".  
    Odluka je dostavljena Dječjem vrtiću „Biograd“ Biograd na Moru. 
 
AD/7. 
     Gradsko vijeće jednoglasno donosi odluku o izmjenama i dopunama Odluke o mjerilima za 
naplatu usluga Dječjeg vrtića "Biograd" od roditelja-korisnika usluga. 
    Odluka je dostavljena Dječjem vrtiću „Biograd“ Biograd na M 
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AD/8. 
      U Odluci – opis planirane investicije u toč. II. nadopunit „proizvodnja pršuta i drugih trajnih 
suhomesnatih proizvoda“ 
    Gradsko vijeće sa 12 glasova „ZA“ 2 SUZDRŽANO“ donosi odluku o izboru najpovoljnijeg 
ponuditelja za prodaju građevinskog zemljišta oznake P4 u Industrijskoj zoni Biograd na Moru. 
 
   
     Svi akti objavljeni su u „Službenom glasniku Grada Biograda na Moru“. 
     S ovim je dnevni red iscrpljen. 
     Sjednica je zaključena u 19,45 sati. 
 
 
 
 
Zapisnik vodila                                                                                Predsjednica Gradskog vijeća 
Ana Nimac,v.r.                                                                               Melanija Ražov Radas,dr.med.,v.r. 


